
Szesnasta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 07 września 2012 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XVI/ 2012 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

07 września 2012 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 17

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

Brak radnych: 

 

1. Alicja Kałużniak 

2. Grzegorz Wasiutyński 

 

co stanowi – 86,67% 
 

 

Obrady XVI sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Jerzy 

Zgoda 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- Odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 12- głosów 

- wstrzymała się - 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty większością głosów.  
 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 
V. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za I półrocze 2012r. 

VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

1. w sprawie odwołania ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-
Zdroju. (druk XVI/201/2012) 

2.  w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju 
oraz wybory przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.(druk XVI/202/2012) 

3. w sprawie zmiany składu osobowego stałej komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-
Zdroju. (druk XVI/203/2012)   

4. w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości (druk XIV/204/2012) 
5. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2012r (druk 

XVI/205/2012) 
6. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-

Zdrój na lata 2012-2021(druk XVI/206/2012) 
 

VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie sesji 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 12- głosów 

- nie głosowała – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

większością głosów. 
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Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad – czy są pytania? 

 

Radna Pani Alicja Kałużniak- remont drogi gminnej był tylko częściowy jest to około 100 metrów 

i czekamy na kontynuację. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- do Biura Rady wpłynęły Pisma 

pierwsze pismo od pana Franciszka Sidorczuka oraz odpowiedz moją na to pismo pisma stanowisz 

załącznik Nr 5 i 6 do niniejszego protokołu. Otrzymałem również pismo od pana Pawła Muchy i 

odczytał pismo, które stanowi znacznik nr 7 do niniejszego protokołu. Kolejne pismo to pismo w 

sprawie poczty i odniosło ono skutek. Kolejne pismo jest do wiadomości Rady Miejskiej od radnego 

pana Piotra Bugajskiego do pani Kotwicz i odczytał pismo, które stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. Kolejne pismo to, że radny Krzysztof Skiba rezygnuje z komisji rewizyjnej 

kolejne pismo od Starostwa co stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. Kolejne pismo jest 

od pana Pawła Muchy przedstawiciela Klubu PIS, co stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. Odpowiedz dla pana Muchy stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Zajmowaliśmy się tą sprawą dość długo pisaliśmy pisma do firmy Pol-Beton i otrzymaliśmy pismo, 

że zmianie uległ zarząd spółki i prosimy o uzupełnienie dokumentacji na temat stanowiska przyrody 

nieożywionej i by wypowiedzieli, się odnośnie utworzenia takiego stanowiska. Uczestniczyłem w 

dwóch imprezach pierwsza to otwarcie ścieżki pieszo-rowerowej a druga to otwarciu roku w SP w 

Trzcińsku-Zdroju. 

 

Radny pan Marek Rutka-  czy jest pan zadowolony z udzielonej odpowiedzi dla pana Franciszka 

Siorczuka? 

 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński-  tak jestem zadowolony. 

 

Radny pan Marek Rutka-  czy jest pan świadomy swoich obowiązków zgodnie ze statutem. Jest 

pan od zwoływania sesji i prowadzenia. Jest pan zwolniony od odpowiadania na pisma ja nie chcę 

by mnie pan reprezentował  i takie dyrdymały wypisywał. Jeśli nie umie pan odpowiedz to niech pan 

nie opowiada. Te odpowiedzi są gorszące wstydliwe i jest mi wstyd że pan udziela takich 

odpowiedzi i w statucie są dwa słowa jak ma pan się zwracać do Radnego. 

 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński-  więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
Informację przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pana Krzysztof Skiba i stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Radny pan  Marek Rutka-  czy były jakieś wnioski pokontrolne. 

 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pana Krzysztof Skiba-  nie było żadnych uwag. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-

Zdrój za I półrocze 2012r. 

 
Informację przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- informacja stanowi załącznik 

nr 13 do niniejszego protokołu. Otrzymaliśmy pozytywną opinię z tej informacji z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

 

O godzinie 13
30

- wyszedł radny pan  Marek Rutka – stan radnych na Sali 12. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Do punktu VII 1. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania ze składu Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk XVI/201/2012) 
 

Przewodniczący obrad- uchwała mówi o odwołaniu radnego Krzysztofa Skiby na pisemna prośbę 

pana Krzysztofa. 

 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XVI/ 201/2012 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju oraz wybory przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej.(druk XVI/202/2012) 

 
Przewodniczący obrad- kolejna uchwała jest skutkiem odwołania pana Krzysztofa Skiby nad tą 

uchwała będziemy głosowali trzykrotnie najpierw uzupełnimy skład do komisji później zagłosujemy 

za wyborem przewodniczącego a później przegłosujemy całą uchwałę. Wobec tego proszę o 

zgłaszanie kandydatur. 
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Radny pan  Ryszard Myka-  zgłaszam panią Annę Chyjek 

 

Przewodniczący obrad- czy pani Anna Chyjek wyraża zgodę. 

 

Radna pani Anna Chyjek – tak wyrażam zgodę. 

 

Przewodniczący obrad- czy są inne kandydatury. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- jeśli zgłoszono tylko panią Annę Chyjek poddam pod głosowanie jej 

kandydaturę proszę o głosowanie 

 

- za- 8- głosów 

- wstrzymały się – 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził że komisja została uzupełniona radną panią Anną Chyjek 

obecnie musimy wyłonić przewodniczącego. 

 

Radny pan  Ryszard Myka-  proszę o 5 minut przerwy w celu uzgodnienia stanowiska. 

 

O godzinie 13
45

- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 

O godzinie 15
50

- obrady zostały wznowione. 

 

 Po przerwie brak radnej pani Alicji Kałużniak oraz Radnego pana Marka Rutki. Stan 

radnych na Sali 11. 

 

Przewodniczący obrad-  proszę o wskazanie kandydatury. 

 

Radny pan  Ryszard Myka-  na przewodniczącego komisji proponuję panią Annę Chyjek. 

 

Przewodniczący obrad- czy pani Anna Chyjek wyraża zgodę. 

 

Radna pani Anna Chyjek – tak wyrażam zgodę. 

 

Przewodniczący obrad-wobec tego proszę o głosowanie: 

 

- za- 8- głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że rada większością głosów wybrała panią Annę Chyjek na 

przewodniczącą komisji. Odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XVI/ 202/2012 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

o godzinie 13
53

 – wrócił radny pan  Marek Rutka stan radnych na Sali 12. 
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Do punktu VII. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego stałej 

komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk XVI/203/2012)   
Przewodniczący obrad- wobec tego, że radna pani Chyjek weszła w skład komisji rewizyjnej musi 

zrezygnować z jednej komisji stałej proszę o wskazanie z której. 

 

Radna pani Anna Chyjek – rezygnuję z komisji budżetu. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XVI/ 203/2012 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

o godzinie 13
53

 – wróciła radna pani Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 13. 

 

 

Do punku VII. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie 

nieruchomości (druk XVI/204/2012) 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- uchwałę otrzymaliście państwo 

zmienioną uchwałę Burmistrz wnosi autopoprawki. Jest to uchwała, która ureguluje sprawę lokalu 

remizy ponieważ OPS nie może dzierżawić tego lokalu nastąpiła korekta umowy pomiędzy strażą a 

Gminą i ten lokal został wyłączony z tej umowy nie zmieni się sytuacja Gmina wydzierżawi temu 

dotychczasowemu dzierżawcy i przystąpimy do wydzierżawienia lokalu na poprzednich zasadach. 

 

Radny pan Robert Kowalski- nie mamy tu stawki wskazanej i że jest to dla tego samego 

dzierżawcy. 

 

Przewodniczący obrad-  nie możemy ustalić stawki bo są to kompetencje pana Burmistrza. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XVI/ 204/2012 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2012r (druk XVI/205/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest to zwiększenie 

dochodów i wydatków o taka sama kwotę i nie powoduje to zmiany deficytu dochodów Gminy. 

Zmiany wynikły też ze zmianą porozumienia z powiatem na odwodnienie ścieżki rowerowej. 

Dochody własne dostosowano wydatki inwestycyjne. Na uzbrojenie działek na ul. Cmentarnej 

zwiększono wydatki na usługi z tytułu opłaty za pobyt w DPS.  

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XVI/ 205/2012 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VII. 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2012-2021(druk 

XVI/206/2012)  

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest to zmiana 

podyktowana zmianą budżetu i dostosowanie dochodów i wydatków do aktualnych nie zmienia się 

wynik budżetu i dług. Musi być to zgodne z załącznikiem nr 3. Jest tu zmiana na budowę systemu 

wodno-kanalizacyjnego. W kwotach inwestycji wieloletnich się zmieniło. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XVI/ 206/2012 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad - Na poprzedniej sesji były dwie interpelacje. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Radny Kowalski przedstawił pismo rolników z Górali w 

sprawie zalesienia terenów i Ci państwo się wycofali ponieważ w naszym studium nie było to 

przeznaczone na zalesienie. Radny Rutka pytał kiery przejmiemy place na terenie Gminy pod place 

zabaw i chce powiedzieć, że zmieniła się ustawa i nie ma możliwości przejęcia działek zrobiliśmy 

rozeznanie i jednym sposobem jest miana studiu i to możemy zlecić działek jest bardzo dużo koszty 
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jakie wyceniono to 60 tys. Zł w chwili obecnej na teren rok takich pieniędzy nie ma w budżecie i jak 

będziemy rozmawiać na temat nowego budżetu to wówczas będziemy o tym rozmawiać po 

opracowaniu studium będzie szansa by przejąć te działki. 

 

 

Do punktu IX. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący obrad-  czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? 

 

Radny pan  Marek Rutka-  Panie Burmistrzu było planowane spotkanie z prezesem firmy „Avena”. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zapytał pan o to na komisji i ja odpowiadałem. 

 
Radny pan  Marek Rutka-  proszę o odpowiedz od pana Burmistrza Kitlas, zaproponował pan, że 

spotkanie się odbędzie za trzy tygodni nie czyli wypadało to pod koniec sierpnia. Czy spotkanie się 

odbyło. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- rozmawialiśmy przez telefon poucza pan Przewodniczącego 

i proszę sobie przypomnieć jakie było zakończenie rozmowy ze mną. Są rozmowy w sprawie 

wybudowania świetlicy w Piasecznie obecnie piłeczka jest po ich stronie. Spotkanie się nie odbyło. 

Pozwolę sobie na sesji zaprosić radnych sołtysów zaproszenia zostały wysłane do wszystkich a 

najbardziej interesują mnie goście z zewnątrz a słyszałem, ze ktoś nie otrzymał zaproszenia to prozę 

się poczuć, że jesteście wszyscy zaproszeni. Zapraszam pana Tadeusza Wójcika z prasy. Jutro o 

godzinie 14 zapraszam na Gminne Dożynki serdecznie zapraszam wszystkich. Afisze po wioskach 

też wisiały. 

 

Przewodniczący obrad- wszystkich którzy chcą uczestniczyć w pracach organu Rady zapraszam w  

poniedziałki na mój dyżur. Czy z radnych ktoś jeszcze chce zabrać głos? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Do punktu X. Zakończenie sesji 
O godzinie 14 

17
– Przewodniczący obrad zamknął XVI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


